

# Notulen Algemene Vergadering

Irene Kuling

Sweitse van Leeuwen

13 september 2006

## Inhoudsopgave

<b>1</b>	<b>Opening</b>	<b>1</b>
<b>2</b>	<b>Vaststellen agenda</b>	<b>1</b>
<b>3</b>	<b>Ingekomen stukken</b>	<b>1</b>
<b>4</b>	<b>Vorige notulen</b>	<b>1</b>
<b>5</b>	<b>Mededelingen</b>	<b>1</b>
<b>6</b>	<b>Huishoudelijk Reglement</b>	<b>2</b>
<b>7</b>	<b>Presentatie boekenafrekening</b>	<b>2</b>
<b>8</b>	<b>Financiële verantwoording <i>“lekker belangrijk”</i></b>	<b>3</b>
<b>9</b>	<b>Bevindingen kascommissie</b>	<b>4</b>
<b>10</b>	<b>Beleidsevaluatie <i>“lekker belangrijk”</i></b>	<b>4</b>
<b>11</b>	<b>Presentatie beleid kandidaatsbestuur</b>	<b>5</b>
<b>12</b>	<b>W.V.T.T.K. <i>“lekker belangrijk”</i></b>	<b>6</b>
<b>13</b>	<b>Installatie bestuur 2006–2007</b>	<b>6</b>
<b>14</b>	<b>Decharge bestuur 2005–2006</b>	<b>6</b>
<b>15</b>	<b>Vaststellen begroting 2006–2007</b>	<b>7</b>
<b>16</b>	<b>Installatie kascommissie 2006–2007</b>	<b>9</b>
<b>17</b>	<b>Activiteiten komende periode</b>	<b>9</b>
<b>18</b>	<b>W.V.T.T.K. <i>“Goed voor elkaar”</i></b>	<b>9</b>
<b>19</b>	<b>Rondvraag</b>	<b>9</b>
<b>20</b>	<b>Sluiting</b>	<b>10</b>

## 1 Opening

Op deze bijzonder warme septembermiddag opent Rianne de vergadering om twee over half vier.

## 2 Vaststellen agenda

De voorzitter neemt de agenda door. Deze wordt ongewijzigd vastgesteld.

## 5 3 Ingekomen stukken

Voor de vergadering zijn er geen machtigingen of andere stukken binnengekomen. Een overzicht van de machtigingen die tijdens de vergadering zijn binnengekomen tref je aan in bijlage ??.

## 4 Vorige notulen

De volgende wijzigingen worden aangedragen:

10 **Lennart** twijfelde bij de discussie over de bestuursbeurzen aan de motivatie van de bestuursleden die zich lieten overhalen door een ruimere vergoeding, niet aan de mogelijkheid om deze vergoeding te bieden.

**Lennart** merkt op dat het bedrag van € 250,- uit de lucht komt vallen. De notulist stelt voor om hier *een bedrag* van te maken.

15 **Jeroen Schot** heeft gezegd dat de toelichting op de statuten geen enkele *juridische* waarde heeft.

**Hieke** wijst op de spelfouten in de naam van Peter Singer.

**Thijs** vindt wel dat wij verantwoordelijk zijn voor het lot van de schildpadden, maar niet dat wij zelf voor ze moeten zorgen.

20 Met deze wijzigingen worden de notulen vastgesteld. Naar aanleiding van deze notulen zijn de volgende vragen:

**Jacob** is benieuwd naar de A-Eskwadraatvlag. **Peter** zegt dat deze in goede orde is aangekomen. Hij ligt op dit moment in de bestuurskast.

25 **Hieke** wil graag weten waarom de vlag vijftig euro duurder is uitgevallen dan op de vorige vergadering is besloten. **Sweitse** antwoordt dat in het voorstel geen BTW, verzendkosten en dergelijke waren opgenomen. Hierop informeert **Jeroen** naar de GPS-zender. **Sweitse** zegt dat het bestuur hier geen onderzoek naar heeft gedaan.

**Jacob** is begaan met het lot van de schildpadden en wil graag weten of ze vereeuwigd zijn, of er nog een afscheidsfeest op stapel staat en hoe het nu met ze gaat. De commissie flora, fauna en ranja zal deze vragen beantwoorden bij het daarvoor geëigende agendapunt.

## 30 5 Mededelingen

De voorzitter meldt dat A-Eskwadraat op 1, 4 en 5 september voor het eerst een introductie voor masterstudenten heeft georganiseerd. Dit experiment is de deelnemers goed bevallen. De masterintroductie is zeker voor herhaling vatbaar.

35 Cornelis en Lodewijk hebben op 9 september de deur van onze gezelligheidskamer voorgoed achter zich dichtgeslagen. Na jarenlang trouw over onze eigendommen gewaakt te hebben, zijn zij op die dag verhuisd naar het onderkomen van de Stichting Schildpaddencentrum Nederland in Alphen aan den Rijn.

De cfr doet kort verslag van de reis van Lodewijk en Cornelis. Zodra deze aankwamen bij het centrum werd hun rug danig geschrobd. De eerste dagen moeten ze nog in quarantaine doorbrengen, daarna worden ze bij hun nichtjes en neefjes gezet. Zie voor een fotoverslag bijlage ??.

**Peter** beantwoordt de vragen van Jacob: Er komt geen afscheidsfeest, maar we hebben wel veel foto's. Later dit jaar gaan we nog een keer bij ze op bezoek. Geïnteresseerden kunnen na de vergadering de folders van het centrum inzien.

*Na deze mededelingen wordt er voor vijf minuten geschorst om iedereen bij te laten komen van hun emoties. Om zes voor vier wordt de vergadering voortgezet.*

## 6 Huishoudelijk Reglement

Op de vorige vergadering heeft het bestuur de voorgestelde wijzigingen van het Huishoudelijk Reglement ter discussie gesteld. **Bas** stelt daarom voor om direct over te gaan tot een stemming. De uitslag van de stemming is als volgt:

	Voor	Tegen	Onthoudingen
Aanwezigen	27	1	9
Machtigingen	0	0	2
<b>Totaal</b>	<b>27</b>	<b>1</b>	<b>11</b>

Desgevraagd verklaart **Lennart** dat hij tegen heeft gestemd omdat hij geen tijd heeft gekregen om de wijzigingen door te nemen.

In bijlage ?? vind je de nieuwste versie van de statuten, inclusief de wijzigingen.

*De kascommissie en de penningmeester hebben nog even tijd nodig om naar de afrekening te kijken, dus wordt de vergadering voor tien minuten geschorst.*

## 7 Presentatie boekenafrekening

**Bas** presenteert de afrekening van de boeken. Er is niets gekst gebeurd, behalve dat het pinapparaat drie dagen niet bruikbaar was. Doordat ons kassanummer was uitgegeven aan een bedrijf in Haarlem hadden we wat oneigenlijke inkomsten, maar dit is allemaal opgelost. De omzet aan boeken is met € 6.000,- gestegen ten opzichte van vorig jaar.

Het boekenfonds is flink gestegen door factuurverschillen op twee veelverkochte titels, samen goed voor een meevaller van € 425,37. Het afgelopen jaar heeft Bas veel geklust aan Bookweb, zodat de boekverkoop en -administratie ongekend vlot kan verlopen. De omzet van de eerstejaarsboekverkoop vorige week was € 10.000,- hoger dan vorig jaar, dit mede dankzij de verkoop van de tentamenbundels.

*Na deze opmerking volgt een applaus voor de prestatie van de  $\mathcal{T}_3C$ .*

Tot slot meldt **Bas** vol trots dat als Ruud zo doorgaat als ze bij de EJBV begonnen zijn, dat hij denkt dat A-Eskwadraat wel eens *key-customer* van Bruna zou kunnen worden. De slides die hij heeft gebruikt voor zijn presentatie vind je in bijlage ??.

De afrekening zelf staat in bijlage ??.

**Skadi** vraagt naar de inventaris. Deze bestond uit twee boeken zonder recht van retour. Inmiddels zijn deze al weer verkocht. **Lennart** wil graag weten waardoor de omzetstijging is veroorzaakt. **Bas** antwoordt dat er meer boeken zijn verkocht en dat de boeken duurder zijn geworden.

**Marja** vraagt naar de oorzaak van de factuurverschillen. **Bas** zegt dat we achteraf gezien toch recht hadden op korting voor een aantal titels, zodat deze boeken ongeveer 10% te duur uitvielen. **Skadi** zou het geld

teruggegeven hebben aan de gedupeerde studenten. **Jeroen van Wolfelaar** vindt het gek dat een pinfout van € 0,54 wel uitgebreid wordt uitgedrukt, maar dit gewoon aan A-Eskwadraat vervalt. **Hieke** verklaart dat het verschil is dat de student die teveel pint dit niet met A-Eskwadraat is overeengekomen, terwijl de studenten die hun boek via de website hadden besteld wisten waar ze aan toe waren.

**Thijs** vraagt zich af of de boekenbuffer niet lager dan 0% kan worden gesteld. Hier wil het bestuur niet aan beginnen.

*Tijdens dit punt is Elke even weggegaan en zijn Michou en Elke binnengekomen. Ook Steven Rieder is weer binnengekomen.*

## 8 Financiële verantwoording “lekker belangrijk”

**Lotte** heeft de jaarafrekening over een paar slides verdeeld (zie bijlage ??). Bij de inkomsten valt vooral de meevaller aan sponsorinkomsten op. We hebben ons netwerk dit jaar verder uitgebreid en de bijdragen voor sponsoring zijn ook gestegen. De stagemailing was dit jaar erg populair. Zoals afgesproken op de vorige vergadering hebben we de donateursinkomsten doorgeschoven naar volgend boekjaar, zodat we daar een negatief resultaat van € 500,- hebben.

Zij vervolgt haar presentatie met de uitgaven van afgelopen jaar. In februari is de reservering voor de oude jaarverslagen vrijgekomen. De reiskosten van het bestuur vielen wat hoger uit, volgens de penningmeester komt dat doordat beide ‘fervente borrelaars’ een weekend-ov hebben.

Doordat er ongeveer 5.000 printjes niet zijn opgeschreven, hebben we een flinke tegenvaller bij printen en kopiëren. Voor de voorlichtingsdagen hebben we een zestal A-Eskwadraatpolo’s aangeschaft.

**Skadi** is nieuwsgierig naar welke goede ideeën het geld in de ideeënpot is gegaan. **Lotte** noemt als voorbeelden de vossenjacht, de liftwedstrijd en de T<sub>E</sub>X-certificaten.

De commissies hebben over het algemeen goed gepresteerd. De axicie heeft wat extra geld gestoken in de liftwedstrijd en het actieveledenweekend, de feestcommissie heeft redelijk wat verlies gemaakt. De bbcie heeft profijt van de overschakeling naar Albert, de ouderdag kende een buitengewoon hoge opkomst. Ook de colakas profiteerde van de lage prijzen, zodat het verlies van de eerste maanden meer dan gecompenseerd is. Sinds de vorige vergadering schenken we gratis koffie, dus dat zorgde voor wat onkosten. Op diezelfde vergadering is de bijdrage aan het toneelstuk verhoogd.

**Lotte** licht nog enkele posten verder toe: Zij heeft het verlies van het SPIN-feest in de post SPIN geboekt, de kosten van een domein (nwer.c.eu) onder EKP geboekt en een flink aantal bedragen afgeschreven, waaronder enkele facturen van het DDCU die nooit bij ons zijn aangekomen. De financiën van Sticky lopen via A-Eskwadraat, maar daar is nog geen geld van ons naar toe gegaan.

Dit jaar hebben we in totaal zo’n € 4700,- uit het lustrumfonds uitgegeven. Het totaal aan debiteuren was op 1 augustus erg hoog, maar inmiddels is al een flink deel daarvan betaald. Ondanks de extra uitgaven hebben we toch zo’n € 1600,- winst gemaakt (in plaats van het inbegrote verlies van € 1160,-). Het commentaar van de penningmeester hierop: “Ja, sorry.”

**Lennart** vraagt of Sticky een eigen rekening heeft. Dit is niet het geval, deze financiën lopen gewoon via de algemene rekening. **Alje** vraagt zich af hoe het komt dat het introfeest bij de activa staat. **Lotte** antwoordt dat dit bedrag vooruitbetaald is, dus bij de activa hoort. **Hieke** wil graag weten of SHO voor de samenwerkende hulporganisaties staat. Dit is inderdaad het geval. Tot slot vraagt **Jacob** waarom het JFK bij de reserveringen staat. **Lotte** zegt dat we dit alleen beheren.

*Na deze laatste vuurproef volgt een applaus voor de prestatie van de pennycie. Cor-Jan is inmiddels binnengekomen*

## 9 Bevindingen kascommissie

De kascommissie treedt naar voren en **Sophie** neemt het woord, gesouffleerd door **Marja**.

115 De stress op het laatste moment was niet representatief voor het afgelopen jaar. De controles verliepen over het algemeen vlot, afgezien van het soms wat laat doorsturen van de wijzigingen. Af en toe botste het wel eens door wederzijds onbegrip tussen het bestuur en de kascommissie.

120 **Marja** en **Sophie** waardeerden de digitale inbreng van Bas en de kleurtjes van Lotte erg, Arjon kan daar nog wat van leren. Kritiek hadden zij op de grote hoeveelheden geld die regelmatig in de bestuurskast overnachtten. De coördinatie tussen de afrekeningen was prima en ondanks hun strenge aanpak waren de financiën altijd goed en snel op orde.

Hun eendoordeel luidt dan ook: “De administratie kan voor tien jaar de kast in, want alles is in orde.”

125 **Hieke** informeert naar de toestand met de afrekening van vanmiddag. **Lotte** verklaart dat ze dacht twee vrijwel identieke bedragen verwisseld te hebben. De kascommissie was daardoor ook bang dat er een foutje in de afrekening was geslopen. Het bleek overigens gewoon te kloppen. **Hieke** had deze uitleg graag voor de schorsing gehad.

Namens het bestuur mag **Bas** de kascommissie een EHBK-pakket uitreiken. Deze knalgroene tas bevat een vierkante, lichtgroene mok, groene thee, een felgroene handdoek, een kleine donkergroene plantenspuit en een grasgroen reuzenpotlood. Hij bedankt ze hartelijk voor de inspanningen van het afgelopen jaar.

130 De voorzitter vraagt of er iemand bezwaar heeft tegen de decharge van Marja en Sophie. Daarop dechargeert zij Marja van Aken en Sophia Catherina Verberne bij hamerslag.

*Direct na afloop van dit punt lopen Hieke en Jeffrey even naar buiten en dient Thijs een machtiging in ten gunste van Jacob.*

## 10 Beleidsevaluatie “lekker belangrijk”

135 **Arjon** presenteert de beleidsevaluatie van het beleid van “lekker belangrijk”. Vooraf merkt hij op dat het beleid een jaar oud is en dat het bestuur in de loop van het jaar sommige onderwerpen anders is gaan beoordelen. De bijbehorende slides staan in bijlage ??.

Wat het bestuur betreft is het bedanken van de leden geslaagd, de aanwezigen mogen zelf beoordelen of ze het daar mee eens zijn. De voorlichting over het actief zijn bij A–Eswkadraat is er bij ingeschoten, omdat dat overbodig leek. De alumni-enquete die is gehouden tijdens de reünie heeft opgeleverd dat alumni ongeveer elke twee jaar te porren zijn voor een activiteit, bij voorkeur een borrel of een lezing.

140 **Hieke** vraagt of de masterstudent Natuurkunde die zelfmoord heeft gepleegd lid was bij ons. Dit is niet het geval. **Cor-Jan** oppert het idee om jonge alumni meer te betrekken bij activiteiten. **Sweitse** wijst er op dat het beleidspunt was om activiteiten voor alumni te organiseren. Hij vindt het wel een goed idee om meer met jonge alumni te doen, maar verwacht niet dat zij wel massaal op alumniactiviteiten afkomen.

145 Met dank aan alle commissies hebben we dit jaar een grote variëteit aan activiteiten kunnen organiseren. Ook de bevolking van de commissies ging voorspoedig. Het winnen van wedstrijden is boven verwachting goed verlopen met een uitstekende prestatie bij de Batavierenrace en het winnen van de Nationale Wetenschapsquiz, PION en LIMO. **Hieke** vraagt wat er is geworden van het commissievacaturebord. **Lotte** zegt dat het slechts één keer gebruikt is, **Rianne** vult aan dat het bord nu in bruikleen is bij Incognito.

150 Sinds een half jaar hebben we een prachtig nieuwe website, waarvoor dank aan de webontwerpcommissie. Ook de standaarddesktop is gebruiksvriendelijker en fleuriger geworden. Probeer `reset-desktop` maar eens! Op aanvraag van **Sweitse** heeft **Arjon** toch maar een vinkje gezet bij het schoonhouden van de kamers.

**Hieke** vraagt of het klopt dat er in het archief niet meer overal zeven exemplaren van bewaard worden.

De archiefcommissie is overgestapt op het bewaren van drie exemplaren. Vrijgekomen archiefexemplaren  
155 kunnen opgevraagd worden bij het bestuur. **Jacob** is begaan met de plannen voor de aanstaande ver-  
huizing. Hij vraagt of er al zicht is op vervangende ruimte. **Rianne** antwoordt dat we vervangende ruimte  
toegezegd hebben gekregen, maar dat het nog niet duidelijk is waar we terechtkomen. De verhuizing staat  
gepland voor het einde van dit kalenderjaar.

Het is tegenwoordig mogelijk om boeken te verkopen aan studenten die hier geen lid zijn, maar wel vakken  
160 volgen. Het bestuur heeft geïnformeerd naar de verkoop van dictaten, maar door de hangende reorgani-  
satie van de onderwijsservice in de faculteit is hier nog niets uitgekomen.

De sponsoring ging als een trein. De promotie van A–Eskwadraat hebben we toegespitst op de eigen  
faculteit in plaats van de brede doelgroep die we aan het begin van het jaar bedacht hadden. Het lustrum  
is gewoonweg geweldig verlopen, waarvoor zeer hartelijk dank aan de lustrumcommissie.

165 De spelletjesavonden kenden een wisselend succes. De frequentie en de aankondigingen waren niet  
helemaal naar wens, maar de avonden zelf waren wel erg gezellig. Naast **WJZARD** heeft het bestuur  
de leden ook veel andere spellen aangeleerd. **Jacob** constateert dat er de laatste tijd hevig wordt gepokerd  
in de kamer. **Lotte** zegt dat de bestuursleden de spelers er op aanspreken als ze vinden dat het om te veel  
geld gaat.

170 Het bestuur stond het afgelopen jaar open voor de meningen van leden. De adviesraad was echter niet zo  
tevreden over de rol die hen was toebedeeld. De informatievoorziening voor de algemene vergaderingen  
liet vaak te wensen over, de opkomst heeft daar echter blijkbaar niet onder geleden; ook onze jongere  
leden zijn goed vertegenwoordigd. **Jacob** nuanceert de onvrede van de adviesraad: Zij zijn er om het  
bestuur te helpen en hebben geen eigen doelstellingen. **Hieke** merkt op dat het ondanks de verjonging  
175 nog steeds dezelfde zijn die het woord voeren.

De contacten met zusjes binnen de faculteit verlopen over het algemeen prima. Komend jaar organiseert  
A–Eskwadraat samen met Proton en UBV een gala. Er bleek echter wederzijds niet zo veel behoefte te  
zijn aan gezamenlijke activiteiten. De informatie-uitwisseling met zusjes verliep hoofdzakelijk informeel en  
incidenteel.

180 Het ondersteunen van de facultaire medezeggenschap is gelukt. Een groot aantal actieve leden bekleedt  
een nevenfunctie in de medezeggenschap en A–Eskwadraat heeft een zeer geslaagde debattraining ge-  
houden voor alle studenten in de bètamedezeggenschap. De masterintroductie heeft ook voor een betere  
band met de masterstudenten gezorgd, een aardig aantal van hen is zelfs lid geworden. **Jacob** informeert  
naar de recente ontwikkelingen in de Faculteit Bètawetenschappen. **Sweitse** schudt daarop wat voorbeel-  
185 den uit zijn pen: het nieuwe faculteitsreglement, de hervorming van de medezeggenschap, de reorganisatie  
ICT en het formeel samenvoegen van de bacheloropleidingen.

De laatste slide neemt **Bas** het over van Arjon en vertelt dat we niet alleen het Huishoudelijk Reglement  
hebben bijgewerkt, maar ook het voormalige langetermijnbeleid hebben gesplitst in een kerndeel en een  
current deel. Het eerste bevat een beschrijving van de vereniging, in het tweede worden de actuele be-  
190 leids punten van de vereniging gebundeld.

*Mirjam, Jefrey, Floris en Mieke treden (weer) binnen tijdens dit punt, Hieke is inmiddels teruggekeerd, maar heeft de zaal weer  
even verlaten. Ook Steven Rieder, Cor Jan, Jefrey, Thijs, Mirjam, Elke, Ruud, Robbin en Thomas verlaten voor korte of langere  
tijd de zaal. Mirjam, Hieke, Thomas komen voor het einde van dit punt ook weer terug.*

## 11 Presentatie beleid kandidaatsbestuur

195 **Annelie** en **Irene** presenteren getweeën het beleid van het kandidaatsbestuur. Om een extra spelelement  
aan de presentatie toe te voegen, hebben zij de letters van hun bestuursspreuk verstoppt in de foto's die de  
beleids punten vergezellen. Deze presentatie vind je terug in bijlage ??.

**Hieke** heeft een idee voor de accumulalalacie en denkt dat de bestuursleden hun kamerdiensten nuttig kunnen doorbrengen met het uit het hoofd leren van de namen van alle nieuwe eerstejaars. **Skadi** vraagt of het bestuur misschien eens wil inventariseren wat er aan documentatie bestaat over het peilen van de mening van leden, omdat dit al enige jaren een terugkerend beleidspunt is. **Tom** vraagt zich af wat de plannen zijn met informatiekunde. **Annelie** antwoordt dat we daar net zoveel voor willen doen als voor de andere studierichtingen, of meer als dat nodig is.

*Bij het begin van deze presentatie arriveerden Jan Jitse, Niels, Timothy en Robin, keerde Steven Rieder terug, ging weer weg en keerde nogmaals terug. Leonie en Jeroen Bouwmans verlieten de vergadering. Elke is inmiddels weer binnen gekomen en Ruud en Robbin zijn terug met pizza's. Lotte verliet voor 2 minuutjes de vergadering en ook Rianne heeft even de vergadering verlaten.*

## 12 W.V.T.T.K. “lekker belangrijk”

Er zijn geen verdere punten ingediend voor de W.V.T.T.K.. Een vraag van **Jacob** over de aanmeldingen voor Sticky tijdens de introductie wordt geseponneerd. 33 mensen melden zich aan om na afloop van de vergadering mee te gaan eten in *La Grotta*. De voorzitter kondigt een pauze van een kwartier aan.

*Van zes tot tien voor half zeven wordt er gepauzeerd. Het kandidaatsbestuur heeft in deze pauze voor een ronde, warme en hartige versnapering gezorgd. Natuurlijk ontbreekt ook de ranja niet. Na de pauze is Jaap aangeschoven*

## 13 Installatie bestuur 2006–2007

**Rianne** nodigt het kandidaatsbestuur uit naar voren te treden en achter het bestuur plaats te nemen. **Hieke** en **Jacob** hebben gepuzzeld op de letters in de presentatie en proberen de spreuk van het nieuwe bestuur te raden. Met veel fantasie hebben zij de volgende spreuken samengesteld:

*akrodoegelavor (?)  
Raak door gevoel  
Koel rood gevaar  
Klaar voor gedoe*

Helaas zaten zij er net naast, het bestuur zal komend jaar namelijk opereren onder de zinspreuk:  
*Goed voor elkaar*

Na dit intermezzo gaat **Rianne** over tot de installatie. Zij vraagt of iemand bezwaar heeft tegen de benoeming van dit kandidaatsbestuur, wat niet het geval blijkt te zijn. Daarop installeert zij Margaretha Annelie Vink, Irene Aletta Kuling, Robbin Benjamin van Santen, Maria Jentine Wierbos, Elke Balleman en Rudy Koot als 61<sup>e</sup> bestuur van studievereniging A–Eskwadraat.

*Hierop gaat het 60<sup>e</sup> bestuur staan en installeert het kersverse bestuur zichzelf op de vrijgemaakte plaatsen. Annelie neemt de rol van voorzitter over van Rianne.*

## 14 Decharge bestuur 2005–2006

Nu **Annelie** de taak als voorzitter van Rianne heeft over genomen gaat ze over tot de eerste taak van haar voorzitterschap, het dechargeren van het 60<sup>e</sup> bestuur. Zij vraagt of iemand bezwaar heeft tegen de decharge van Maria Hendrika Johanna 't Hoen, Sweitse Johannes van Leeuwen, Lotte van den Berg, Arie Johannes van Lange, Peter van de Werken en Sebastiaan Johannes van Schaik. Dit is niet het geval en dus worden Maria Hendrika Johanna 't Hoen, Sweitse Johannes van Leeuwen, Lotte van den Berg,



235 Arie Johannes van Lange, Peter van de Werken en Sebastiaan Johannes van Schaik gedechargeerd en ontvangen de linten. De spreuken op de linten zijn

Rianne: Dubbele agenda? Ons parelhoentje vliegt er vrolijk in!

Sweitse: Besturen kun je zien als een spelletje, \pause maar ik heb nooit gezegd dat ik dat vind!

Lotte: Meer? Minder? Te veel? Perfect!

Arjon: Speelt Op goed geluk Met en zonder woorden

240 Peter: Peer piekert en puzzelt stugjes alle pieken op zijn plek

Bas: Smile! Basweb heeft je in de sjeik genomen

**Rianne** bedankt het bestuur voor haar decharge en houdt vervolgens een afscheidsrede voor haar eigen bestuur. Deze afscheidsrede staat in de bijlage (??).

## 15 Vaststellen begroting 2006–2007

245 **Robbin** presenteert de begroting voor '06-'07 (zie bijlage ??). Hij zal alleen de belangrijke en/of veranderde punten noemen. Te beginnen bij de inkomsten. De bijdrage van de beide departementen is hetzelfde gebleven. Komend jaar willen we een groot bedrag aan sponsoring binnen halen € 20000,-, dit is volgens hem zeker wel haalbaar. Op de contributie is nu al een meevaller van bijna € 1000,-. Er zijn op het lustrum enkele donateurs bijgekomen, dus die post is ook iets omhoog. Ook staat er een 'verlies' inbegroot van  
250 € 500,- naar aanleiding van AV-besluit om het eigen vermogen niet te laten groeien.

**Lennart** merkt op dat de bijdrage van de departementen al jaren hetzelfde is. **Robbin** reageert dat we er niet te hard achteraan gaan. **Marja** zegt hierop dat we het in elk geval in ons achterhoofd moeten houden, ook in verband met de verhuizing en de kosten hiervan. **Jacob** vult aan dat de bijdrage voor de intro ook al jaren hetzelfde (en erg laag) is. **Lotte** reageert dat ze het er met de Jan de Wolde over gehad hebben  
255 en dat iedereen helemaal gelijk heeft, maar dat we het argument in ons achterhoofd moeten houden, ook in combinatie met de subsidie voor de masterintro. **Skadi** vraagt zich af waarom er gelabelde subsidie is voor zaalhuur. **Robbin** zal dit bij de uitgaven bespreken.

**Robbin** gaat verder met het overzicht van de uitgaven. Het meest opvallende punt op de begroting is de post voor commissiekleding en activiteiten van het bestuur. Op de vorige AV is besloten dat nu de situatie  
260 gunstig is er best geld mag worden uitgetrokken voor de inspanningen van het bestuur. Het bestuur heeft besloten dat dit niet zal zijn voor bestuurskleding, omdat je dit zo duur kunt maken als je zelf wil. Wel de commissiekleding voor de bestuursleden zal hieruit worden vergoed en ook een vergoeding voor het deelnemen aan activiteiten, vanwege de vele activiteiten die een bestuurslid bijwoont.

Er is veel geld uitgetrokken voor de goede-ideeenpot voor inbreng van leden.

265 De reiskosten voor het bestuur hebben we iets ruimer ingeschat dan vorige jaren, dit omdat de voorgaande jaren ruim over bedrag is heen gegaan.

De post zaalhuur moet wel op de begroting blijven, zodat deze post niet vergeten wordt. Het zou namelijk kunnen dat er na de verhuizing wel huur moet worden betaald voor zaaltjes. Dit jaar mag het geld echter uitgegeven worden aan andere dingen.

270 Meer geld voor de AV is om leuke/lekkere acties te houden bij een AV, zoals de pizza's van vandaag.

Koffie en thee is een grote post geworden, vanwege het feit dat dit gratis blijft.

Shirtopdruk is iets meer. Voor een shirt met logo krijgt een commissielid € 15,- subsidie en zonder logo € 10,-.

De wedstrijdpot is ook dit jaar weer goed gevuld omdat er ook dit jaar weer veel wedstrijden (en successen) verwacht worden.

**Sophie** vindt dat het wel veel geld is voor koffie en thee. **Robbin** zegt dat dit is bepaald naar aanleiding van hoe snel de gereserveerde € 500,- van vorig jaar is opgegaan. **Elke** vult aan dat we ook op zoek gaan naar smaakjesthee.

**Sweitse** vraagt of de 'vergoeding bestuur' een potje is of een post. **Robbin** zegt dat het een maximum is.

**Lennart** vindt de post voor activiteiten/ciekleiding een nette oplossing. Hij vraagt zich af hoe het zit met almanakken voor masters. **Robbin** zegt dat hier geld voor is. **Niels** vraagt waar de € 1000,- uit de goede-ideeenpot voor is. **Robbin** zegt dat dit voor leuke ideeën is en grootse plannen. **Niels** informeert nog of dit geld dan is om de plannen uit te voeren. Dit is zo. **Irene** vult aan dat dit geld ook gebruikt kan worden voor culturele activiteiten als die goed gaan lopen. **Lotte** vraagt of de € 900,- voor het bestuur betekent dat het een maximum is van € 150,- p.p. **Robbin**: inderdaad. **Jacob** stelt voor om ook verschillende smaken koffie te kopen en vraagt zich af waarom er meer geld is uitgetrokken voor het jaarverslag. **Robbin** zegt dat dit is voor een mooi jaarverslag. **Lotte** vult aan dat het jaarverslag van het jaar ervoor zoveel kostte. **Alje** vraagt zich af of meer smaken thee ook tot meer consumptie zal leiden. **Hieke** vindt de € 900,- wat krap en vindt dat we best meer mogen declareren. Ook stelt ze voor dat mocht de post voor koffie en thee te ruim zijn inbegroot er best een likeurtje bij de koffie kan. **Marja** vraagt of meer geld in de wedstrijdpot ook betekent dat we meer aan wedstrijden gaan meedoen. **Robbin** antwoord instemmend. **Skadi** vindt dat als het BMW niet bij iemand thuis kan er ook best een locatie worden gehuurd op kosten van A-Eskwadraat.

Nu alle vragen over dit deel zijn beantwoord, gaat **Robbin** verder met begroting voor de commissies. De AxiCie krijgt iets meer om in de breedte meer activiteiten te organiseren. **Robbin** verwacht de TBC en de Texnicie **Roland** wijst hem hierop.

Er komt een commissie voor culturele activiteiten, dus ook hier is geld voor uitgetrokken. Er is geld uitgetrokken voor cursussen en we gaan een commissie voor masters oprichten, dus ook hier is geld voor gereserveerd.

Het A-Eskwadraatfonds krijgt wat extra geld in verband met de huisvesting. Het computerfonds krijgt wat extra geld. Daarnaast wordt er natuurlijk weer begonnen met het opbouwen van het lustrumfonds en ook het Actieve Leden Fonds krijgt wat extra geld.

**Jan Jitse** vraagt of er een aparte mastercommissie komt. **Robbin** legt uit dat we dit zien als enkele masterstudenten die samen met een lopende commissie een activiteit voor masters organiseren.

Voor de masterintro is geld uitgetrokken om niet afhankelijk te zijn van het departement. **Lennart** vraagt waarom. **Sweitse** legt uit dat ze vorig jaar uit alle macht hebben geprobeerd het geld op te maken, dus dat het met minder geld ook kan. **Lennart** vindt dat we op deze manier een houding nemen dat we het zelf wel kunnen betalen. **Lotte** zegt dat we zelf moeten bepalen hoeveel de intro's nodig hebben en met een goed overzicht te gaan overleggen. **Lennart** zegt dat we nu kosten begroten zonder inkomsten en dat het departement moet betalen en niet wij en dat is nu wel zo. **Jefrey** vult aan dat hij het begrotingstechnisch niet netjes vindt. **Jacob** meent dat we het gaan uitgeven, maar ook geld erbij willen. **Jefrey** meent dat je er op deze manier vanuit gaat dat je het niet krijgt. **Willem** vindt ook dat we nu geld moeten vragen bij de faculteit en niet dan pas. **Jan Jitse** vindt dat A-Eskwadraat dit wil organiseren, dus dat er best geld heen mag. **Jeroen v. W.** vindt de € 2000,- goed, maar vindt dat het netjes was geweest om het ook bij de inkomsten te zetten. **Jefrey** stelt voor dat we met een herverdeling van het geld komen. **Sweitse** merkt op dat we over een maand meer zullen weten. **Jacob** is voor het geld voor de masterintro en mochten we het geld van het departement krijgen dan doen we een herverdeling. **Lotte** stelt voor dat het bestuur dit verder zal gaan uitzoeken. **Willem** stelt voor om dan geen 6x lunch te doen. **Sweitse** zegt dat er nu gewoon nog niks zeker is. **Lennart** stelt vast dat we ons dus indekken voor het geval we geen geld krijgen. **Annelie** stelt voor om het hier nu niet verder over te hebben en er later op terug te komen. **Gido** is echter nog van mening dat we nu de indruk geven zelf te willen betalen. **Hieke** stelt hier tegenover dat € 4000,- inbegroten zonder overleg ook een slechte indruk maakt. **Lotte** zegt dat we het er met de faculteit over

moeten hebben en dan ook kunnen kijken naar het gelijktrekken met de gewone intro.

**Schot** verandert het onderwerp en vraagt zich af waarom er twee sympo's op de begroting staan. **Robbin** zegt dat dit is om te kijken of er een lopende commissie van gemaakt kan worden. **Rianne** vult aan dat er dit jaar nog geen sympo '06-'07 was opgezet en dat dit wel de bedoeling is voor komend jaar. **Willem** is positief verbaasd over het feit dat er nu eens geen gala en toneel op de begroting staat, maar vraagt zich toch af waarom niet. **Irene** reageert dat dit nog nodig is en eventueel uit de ideeënpot zou kunnen komen. **Bas** vult aan dat de volgende toneelcommissie pas na de vakantie zal worden opgestart. **Robbin** voegt ook nog toe dat het gala waarschijnlijk zelfvoorzienend zal zijn, maar dat er nog geen financieel overzicht is, omdat dit samen gaat met andere verenigingen en de commissie nog niet is opgestart. **Jacob** mist het EKP op de begroting. **Robbin** zegt dat dit niet nodig is wegens de reservering van Lotte. **Schot** vraagt of de musicie ter ziele is. **Annelie** bevestigt dit en wil de begroting vast stellen. **Robbin** roept dat hij nog niet klaar was, er staat namelijk een foutje op de sheet. **Annelie** mag daarna de begroting vaststellen met de opmerking dat we zullen kijken naar de masterintro.

*Vincent is tijdens dit punt binnen gekomen, Mirjam is vertrokken, Floris is even weggeweest en Sjoerd heeft de pauze iets langer laten duren en is opnieuw binnengekomen.*

## 16 Installatie kascommissie 2006–2007

**Annelie** stelt de kascommissie 2006–2007, te weten Lotte van de Berg en Gido van der Star voor. **Lotte** zegt dat ze geen presentatie zullen houden. **Floris** vraagt of ze ook shirtjes gaan laten maken. **Jacob** wil hetzelfde weten van de rokjes. **Lotte** laat dit in het midden.. **Jacob** vraagt naar de financiële ervaring van Gido. **Gido** vertelt dat hij penningmeester is geweest bij het USAC en daar momenteel kascom is. **Arjon** vraagt of er ook kascom kleurtjes komen. **Lotte** antwoord bevestigend. **Geert** is benieuwd wie er een relatie krijgt met de voorzitter. **Skadi** vraagt de kascom naar hun plan de campagne. **Lotte** meldt dat de kascominwerking nog moet plaatsvinden. **Gido** zegt dat hij ondanks zijn ervaring toch ook graag ingewerkt wil worden. **Hieke** vindt het goed dat het geen twee mensen uit hetzelfde bestuur zijn. **Schot** vult aan dat het niet eens iemand is uit een eerder bestuur. **Hieke** wil graag weten of er een beleggingcursus komt. **Jacob** vraagt hoe de kascom het automatische deel willen gaan controleren. **Lotte** gaat alles op papier controleren.

**Annelie** gaat over tot het installeren van Lotte van den Berg en Gido van der Star.

## 17 Activiteiten komende periode

**Marie-Jette** presenteert de afgelopen en de komende activiteiten. Haar presentatie staat in de bijlagen ??.

## 18 w.v.t.t.k. “Goed voor elkaar”

**Annelie** heeft nog een mededeling. De volgende mensen hebben ingestemd om dit jaar in de adviesraad plaats te nemen; Tom Oostvogels, Peter van der Werken, Marja van Aken, Willem Boskaljon en Barbara Pieters.

## 19 Rondvraag

**Bas** wil zijn bestuur bedanken voor het toffe jaar. Hij wenst het nieuwe bestuur veel succes en nodigt iedereen uit voor zijn verjaardag 's avonds. **Arjon** waarschuwt het bestuur zich niet te druk te maken

360 en benoemt Peer tot meesterstickeraar, met zijn spreuk op vele stickers. Wel met het verzoek niet zelf ondergeplakt te worden. **Sweitse** vindt het leuk dat het bestuur van voor zijn jaar aanwezig is om te kijken naar het wisselen van stoeltjes en bedankt zijn bestuur voor het mooie jaar. **Rianne** wil haar secretaris bedanken voor de afscheidsrede, wenst het nieuwe bestuur veel succes en bedankt haar eigen bestuur. **Marja** merkt hier op dat de afscheidsrede al geweest was. **Lotte** bekent dat ze Rianne hebben willen pesten door haar op de balans te zetten. **Peter** sluit zich aan bij de mensen voor hem. **Kenny** wenst succes en bedankt. **Barbara** wil graag het schaduwbestuur weten van het nieuwe bestuur en de wijzigingen bij het oude bestuur. Er wordt verwezen naar de notulen van de vorige vergadering. **Elke** weigert commentaar te geven. **Robbin** noemt Judith en **Marie-Jette** verwijst naar Vincent die achterin de zaal zit. **Steven W.** raad ons aan goed voor de vereniging en voor elkaar te zijn. **Gido** wenst het bestuur veel plezier **Tom**, succes **Miekee**, veel succes **Vincent**, zet hem op **Jan Jitse** wenst Ruud extra veel succes en vraagt naar de nieuwe boekenspreuk. **Ruud** antwoordt hierop dat hij tijdelijk sloganziek was, dus dat deze nog niet bedacht is. **Timothy** wenst de mannen extra veel succes en bedankt het oude bestuur. **Niels** vindt dat we met ijzeren hand moeten regeren. **Robin**, succes en bedankt. **Sophie** wil graag haar lint terug, wenst succes en bedankt. **Marja** vindt het bestuur er mooi uitzien, wenst succes en bedankt. Bovendien merkt ze op dat ze Ruud nu al cool vindt. **Bas** stemt hiermee in. **Lennart** concludeert dat hij nu definitief een oude lul is, wenst het bestuur veel plezier en succes. **Schot** sluit zich aan bij wat Jacob straks gaat zeggen. **Skadi** wenst de dames veel succes met Delft.. **Hieke** wenst veel succes. **Jacob** wenst succes, in het bijzonder Marie-Jette. **Jefrey** wenst iedereen succes. **Roland**, bedankt en succes. **Alje**, go bestuur!

**Jacob** wil eigenlijk nog wel even informeren naar het schaduwbestuur van '02-'03.. Dit kan na de vergadering

380

## 20 Sluiting

**Annelie** sluit de vergadering om 19.45 uur.